



## Møtereferat FAU Bore skule - Desember 2022

**Møtedato: 06.12.2022**    **Møtetid: 18:00-20:00**    **Møtestad: Bore Skule**

### Møtedeltakere:

Olav Andreas Lura (Leder) - 1D  
Linda Tveit Paulsen (Kasserer) - 5B  
Iselin Aarsland Abrahamsen - 1C  
Aud Hege Myrstøl Skrikrud (SU/SMU leder) - 2D  
Håvard Nordmark - 4A  
Ragne Hole Kjøllesdal - 4C  
Jørgen Reine - 6C  
Jorun Beate Fylkesnes - Rektor (tilstede for de 4 første saker)  
Emilie Erga Bærheim - Elevråd  
Amy Dyrset - Elevråd

### Forfall:

Lill Christine Vien (Nestleder) - 5B  
Gaute Hovtun (Referent) - 2B  
Kim Roger Mæland - 3C  
Mona Håland (Kommunalt FAU) - 6D  
Ine Bjorheim Berge - 3A

## Saksliste

Sak nr.	Sak	Ansvar	Frist
22/23 35:	<b>Godkjenning av FAU møtereferat 08.11.2022 og innkallelse 06.12.2022</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Referat 08.11.2022 ble godkjent uten merknader</li><li>Innkalling ble godkjent. Feil etternavn på elevrådsrepresentant, korrigert i referat</li></ul>		
22/23 36:	<b>Rektors tid - Desember</b> <ul style="list-style-type: none"><li><b>Språkbruk på Bore Skule</b><ul style="list-style-type: none"><li>I desember vil skolen kollektivt starte sitt fokus på å stoppe negativ språkbruk som banning, rasistiske utsagn, seksualisert krenkende utsagn, og kommentering til/ mellom elever.</li><li>FAU stiller seg bak skolen "kampanje" for å stoppe dette.</li></ul></li><li><b>Kantine</b><ul style="list-style-type: none"><li>Orienterte om kantinedriften de første to måneder</li><li>Fra høsten av ønsker en å tilby kantine til 2-6 trinn.</li></ul></li></ul>		

	<ul style="list-style-type: none"> <li>● <b>Skolerute</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Har vist et utkast for SU,SMU, Klubben, ATV. Der SFO ønsker endring fra planleggingsdag fra 15 aug til 1 aug, da det er mer hensiktsmessig i forhold til å starte nytt år på SFO. Men ønsker å beholde planleggingsdagen 16 aug sammen og felles med skolen.</li> <li>- Godkjent i SU/SMU.</li> <li>- FAU er enig med forslag til skolerute med de endringer som nevnt over.</li> </ul> </li> <li>● <b>Regnskap/Sykefravær</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Forbruk i % 89,9, mot forventa 90,8%.</li> <li>Sykefravær hittil i år 5,45%, mot 9,87% på same tid i fjor. Høgt i november på 12,13%.</li> </ul> </li> </ul>		
22/23 37:	<p><b>Oppdatering på økonomi - ultimo november</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Orienterte om økonomi</li> <li>● Linda og Olav har tilgang til bank.</li> <li>● Olav er administrator for vipps konto. Vil knytte vipps konto til 17 mai kontoen slik at pengene kommer inn på rett konto ved 17 mai feiring.</li> </ul>	Olav Lura	Innen april 2023
22/23 13:	<p><b>1. trinn – Trafikk og skolevei</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● <b>Reflekskampanje</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- FAU har startet en reflekskampanje for des-feb. Foresatte, elever og ansatte er informert. Kampanjen organiseres av FAU med minst mulig forstyrrelse av undervisning</li> <li>- Premiering/belønning av enkelte klasser hver måned. Dette evalueres etter desember</li> <li>- Gjennomføring av selve kontrollen vil bli gjort etter forslag fra elevrådsrepresentant. Viktig at elever som ikke har refleks vil få negative kommentarer fra medelever.</li> </ul> </li> <li>● <b>Tiltak for trafikksikring</b> (politi, FAU, foresatte) <ul style="list-style-type: none"> <li>- FAU vil sende ut anbefalinger angående trygg skolevei alle foresatte</li> <li>- FAU har vært i kontakt med Politiet og det vil komme en forebyggende kontroll i nær fremtid med fokus på refleks, lys på sykkel, hjelm bruk, og elektriske kjøretøy</li> </ul> </li> </ul>		
22/23 16:	<p><b>4. trinn</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● <b>Loppemarked</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- FAU vedtok at dette utgår i dette skoleår med begrunnelsen at det er lite å tjene på loppemarked i forhold til arbeidsmengde. Andre varianter vil bli vurdert fremover.</li> </ul> </li> <li>● <b>Sykkelpøven</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 6., 5. og 4. klasse har ikke hatt sykkelprøven, pga korona. Håvard og Ragne holder i denne/undersøker. Ønsker en gjennomføring i en eller annen form til våren. Tas opp igjen i februar.</li> </ul> </li> </ul>		
22/23 17:	<p><b>5. &amp; 6. trinn – 17. mai</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Orientering fra 17.mai komite møte <ul style="list-style-type: none"> <li>- Oppstartsmøte i november hvor flere ikke deltok. Neste møte blir 10 januar 2023.</li> <li>- Mangler representanter fra 6C. Ellers er det 2 representanter fra alle klasser på 5 og 6 trinn.</li> </ul> </li> </ul>		

22/23 14:	<p><b>2. trinn – Gatecup</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vurdering om finaler i gatecup skal spilles på 17.mai?</li> </ul> <p>Vi i FAU ønsker dette, vi mener det er litt av poenget med gatecupen at finaler skal spilles på 17 mai. Spilles inn til Gatecup komiteen som igjen informerer 17. mai komiteen.</p>		
22/23 23:	<p><b>Maling av klasserom i den eldste delen av skolen</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Kommunen ønsker å håndtere dette selv.</li> </ul>		
22/23 38:	<p><b>Orientering og innspill fra elevråd</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Har deltatt på Barn og unges kommunestyre (BUK)</li> <li>• Jobbet med klassemiljø (SMART). Har hatt mye fokus på mobbing i elevrådet. Så en video på BUK, som de ønsker å vise til klassene.</li> <li>• Arrangerer Kakesalg til å kjøpe leker for overskuddet.</li> </ul>		
22/23 39:	<p><b>Orientering fra samarbeidsutvalg i skolen (SU)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Kort orientering fra forrige SU møte.</li> <li>• Hege er leder for SU og SMU.</li> </ul>		
22/23 40:	<p><b>Orientering fra skolemiljøutvalg (SMU)</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Veldig kort orientering fra forrige SMU møte, mye var allerede nevnt fra elevråd og SU.</li> </ul>		
22/23 26:	<p><b>Oppstilling av ny mur/droppsoner</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Skole har informert at ferdigstillelse er utsatt til februar 2023</li> </ul>		
22/23 27:	<p><b>Digitale hjelpemidler i skolen, særlig relatert til lekser</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Utsettes til neste møte</li> </ul>		
22/23 32:	<p><b>Klasseledelse og skolemiljø. Kan skolen veilede foreldre knyttet til for eksempel hvordan de forholder seg til utskifting av lærer, ref sak 22/23 11.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Utsettes til neste møte</li> </ul>		
22/23 33:	<p><b>Vurdere muligheten ved å endre målform fra nynorsk til bokmål ved Bore Skule, ref sak 22/23 12</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Utsettes til neste møte</li> </ul>		
22/23 24:	<p><b>Planlegging av foreldremøte 8 mars 2023</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Utsettes til neste møte</li> </ul>		
22/23 41:	<p><b>Mobbing - systematisk arbeid for et trygt og godt skolemiljø</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Utsettes til neste møte</li> </ul>		

22/23 42:	<b>Eventuelt/andre saker</b> <ul style="list-style-type: none"><li data-bbox="279 190 1077 257">• Neste FAU møte blir tirsdag 3 januar 2023, kl 19:30. Leder sender innkalling.</li></ul>	Olav Lura	28.12
-----------	---	-----------	-------

Sted            Bore Skule

Referent      Hege Skrikrud